

TASK Based Professional Services (TSPS) Requirement

This requirement is for: the Department of Crown-Indigenous Relations and Northern Affairs Canada (CIRNAC). This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under E60ZT-18TSPS** who qualified under "Tier 1".

The requirement is intended to result in the award of three (3) contracts.

Proposed period of contract:

The proposed period of contract shall be from date of contract to March 31, 2026.

Any resulting contracts will include an irrevocable option to extend the resulting contract term by up to one (1) additional 1 year periods under the same conditions.

Region: National Capital Region (NCR)

Consultant Category and Level of Expertise:

RESOURCE CATEGORY	LEVEL OF EXPERTISE	ESTIMATED NUMBER OF RESOURCES REQUIRED
3.6 Risk Management Specialist	LEVEL 3	1
3.6 Risk Management Specialist	LEVEL 2	2

The following SA Holders have been invited to submit a proposal.

1. ACOSYS CONSULTING SERVICES INC./ SERVICES CONSEILS ACOSYS INC., PRICEWATERHOUSECOOPERS LLP, IN JOINT VENTURE
2. BDO Canada LLP
3. CGI Information Systems and Management Consultants Inc.
4. Deloitte Inc.
5. Ernst & Young LLP
6. IBISKA Telecom Inc.
7. iFathom Corporation
8. Juno Risk Solutions Incorporated
9. KPMG LLP
10. MNP LLP
11. Niewe Technology and Consulting Ltd.
12. Orbis Risk Consulting Inc.
13. Pricewaterhouse Coopers LLP
14. QMR Staffing Solutions Incorporated
15. Raymond Chabot Grant Thornton Consulting Inc.

Description of the Requirement:

The Department of CIRNAC has a requirement to acquire Task-Based Professional Services, Category 3.6 Risk Management Specialists - Senior, and 3.6 Risk Management Specialist - Intermediate to assist senior management, to establish an integrated approach to risk reduction and monitoring that facilitates the exchange of risk information.

The Department of CIRNAC has a requirement for professional services on an “as and when required” basis through Task Authorizations (TAs) to support and advice risk management practices and skills for the department.

Level of Security Requirement: SECRET

Company Minimum Security Level Required
Resource Minimum Security Level Required
Document Safeguarding Security Level Required

Applicable Trade Agreements:

CFTA, CCFTA, CPTPP, CCFTA, CETA, CHFTA, CKFTA, WTO-GPA, CPFTA, CPFTA, CUFTA

Estimated Level of Effort:

The estimated level of effort of the Initial contract will be for:

- One (1) 3.6 Risk Management Specialist –Senior: 240 days
- Two (2) 3.6 Risk Management Specialists –Intermediate: 510 days

The estimated level of effort of the Option period will be for:

- One (1) 3.6 Risk Management Specialist –Senior: 80 days
- Two (2) 3.6 Risk Management Specialists –Intermediate: 166 days

File Number: 1000255771
Contracting Authority: Elly Ha
E-Mail: ellyhyeonkyeong.ha@sac-isc.gc.ca

NOTE: The Task and Solutions Professional Services (TSPS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA

Besoin de services professionnels centrés sur les TÂCHES (SPTS)

Le présent marché est pour : **Relations Couronne-Autochtones et Affaires du Nord Canada (RCAANC)**.

Ce marché est seulement ouvert aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement sous le #E60ZN-15TSPS** qui sont qualifiés pour « le Palier 1 » avec les catégories suivantes:

Ce besoin devrait donner lieu à l'attribution de trois (3) contrats.

Un (1) 3.6 Spécialiste en gestion des risques – Niveau supérieur
deux (2) 3.6 Spécialistes en gestion des risques - Niveau intermédiaire

Région : Région de la capitale nationale (RCN)

Les détenteurs d'AMA suivants ont été invités à soumettre une proposition :

1. ACOSYS CONSULTING SERVICES INC./ SERVICES CONSEILS ACOSYS INC., PRICEWATERHOUSECOOPERS LLP, IN JOINT VENTURE
2. BDO Canada LLP
3. CGI Information Systems and Management Consultants Inc.
4. Deloitte Inc.
5. Ernst & Young LLP
6. IBISKA Telecom Inc.
7. iFathom Corporation
8. Juno Risk Solutions Incorporated
9. KPMG LLP
10. MNP LLP
11. Niewe Technology and Consulting Ltd.
12. Orbis Risk Consulting Inc.
13. Pricewaterhouse Coopers LLP
14. QMR Staffing Solutions Incorporated
15. Raymond Chabot Grant Thornton Consulting Inc.

Description du besoin :

Relations Couronne-Autochtones et Affaires du Nord Canada (RCAANC) a un besoin d'acquérir les services professionnels centrés sur les tâches, Catégories 3.6 Spécialistes de la gestion des risques (niveau Supérieur), et 3.6 Spécialistes en gestion des risques (niveau Intermédiaire), pour aider les cadres supérieurs, à établir une approche intégrée en vue de la réduction et du suivi des risques facilitant l'échange d'informations sur les risques.

Niveau de sécurité: SECRET

Niveau de sécurité minimale de l'entreprise
Niveau de sécurité minimale de ressource
Niveau de sécurité de protection des documents requis

Accords commerciaux qui s'appliquent

ALEC, ALECC, PTPGP, ALECP, ALECC, ALECH, AECG, AMP-OMC, AECG-UE, ALECU, ALECP

Durée du contrat proposée

La période du contrat proposée sera de l'attribution du contrat jusqu'au 31 mars 2026, plus une (1) période d'option irrévocable d'un (1) an permettant au Canada de prolonger la durée du contrat.

Niveau d'effort estimé

Le niveau d'effort estimé pour la période initiale du contrat sera de :

Un (1) 3.6 Spécialiste en gestion des risques – Niveau supérieur : 240 jours
deux (2) 3.6 Spécialistes en gestion des risques - Niveau intermédiaire : 510 jours

Le niveau d'effort estimé pour la période optionnelle sera de :

Un (1) 3.6 Spécialiste en gestion des risques – Niveau supérieur : 80 jours
deux (2) 3.6 Spécialistes en gestion des risques - Niveau intermédiaire : 166 jours

Numéro de dossier: 1000255771
Autorité contractante: Elly Ha
Courriel: ellyhyeonkyeong.ha@sac-isc.gc.ca

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA